
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij ontvangt u van ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 36 RvO van 

mevrouw M. Sloot van de Stadspartij over een aantal verdwenen bankjes rondom 

Huize Maarwold. 

 

In de lokale krant Haren de Krant heeft in juni van dit jaar een artikel gestaan waarbij 

een inwoner van Haren zich beklaagde over een aantal verdwenen bankjes in de wijk 

Maarwold en rondom Huize Maarwold, een serviceflat. Hierin wordt gesteld dat de 

bankjes verdwenen zouden zijn vanwege onderhoud. 

 

Hierover heeft de Stadspartij vragen gesteld.  

Deze brief van de vraagsteller treft u als bijlage aan. 

 

1. Klopt het bericht waarin bewoners uit de omgeving van Huize Maarwold 

aangeven dat er meerdere bankjes uit de openbare ruimte zijn verwijderd in 

verband met onderhoud aan deze bankjes? 

Het klopt dat er bankjes zijn verwijderd, maar dit is niet vanwege het onderhoud 

gebeurd. In 2021 heeft de wijkpost een grondige inventarisatie uitgevoerd van 

bankjes in gebiedsdeel Haren. Hieruit bleek dat er hier verhoudingsgewijs meer 

bankjes staan dan gebruikelijk is in de openbare ruimte.   

Daarom hebben we besloten om een deel van de bankjes te verwijderen; bankjes 

waarvan op basis van gebruikerssporen in het gras en observaties van onze 

medewerkers op straat kan worden aangetoond dat ze weinig gebruikt worden. 

Ook als er voldoende andere bankjes in de buurt zijn kan er een verwijderd 

worden. 

 

Onderwerp  
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2. Is het college zich ervan bewust dat veel oudere inwoners deze bankjes gebruiken 

als rustplek/tussenstop voor hun dagelijks gang naar de winkels in het dorp? 

Ja, hier zijn wij ons van bewust. Door een zorgvuldige afweging van het aantal te 

verwijderen bankjes zorgen we ervoor dat er voldoende rustplekken in de openbare 

ruimte aanwezig blijven.  

 

3. Wanneer komen de bankjes weer terug? Of klopt de mededeling zoals verwoord in 

het artikel dat ze niet meer terugkomen/vervangen worden? 

Wanneer duidelijk is dat er een bankje (terug) moet komen omdat blijkt dat dat 

voor een aantal gebruikers van groot belang is, plaatsen we een bankje terug.  

De bewoner die aan het woord kwam in het krantenartikel waarnaar u verwijst had 

een melding gemaakt bij de wijkpost over verdwenen bankjes, waaronder een aan 

de Emmalaan. Deze is inmiddels teruggeplaatst.  

Aan de Kerklaan is een ander bankje teruggeplaatst na een melding. In totaal 

hebben wij vier meldingen ontvangen over het verwijderen van bankjes. 

 

4. Indien het de bedoeling was om ze niet terug te plaatsen, is het college bereid om 

dit te heroverwegen in het belang van de leefbaarheid van de wijk en haar 

(oudere) inwoners. 

Ja, dit overwegen we per geval. Zie vraag 3. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


